
Referat for bestylrelsesmøde i Munkerup og Hulerød Grundejerforening 
Lørdag d. 20 januar 2024 
 
Pkt. 1)   Dirigent Alan  
Der var forslag om at referent skal gå på tur. 
Referent denne gang: Ole  
 
Pkt 2) Referatet fra 28. oktober 2023 godkendt 
 
Pkt. 3) Siden sidst: 
Stranden er eroderet væk efter stormen.  
Når der er østenvind kommer sanden tilbage. Det forandrer sig hele tiden. 
Den lille bro over Esrum å er ødelagt. 
Vores høfder: Der er brug for større sten på. 
Risbunken på stranden 
Der ligger en stor risbunke vi kalder den ”Sankt- Hansbålet” til højre når man ser ud over 
havet på vores strand. Har ligget der i mange år. Det skal fjerenes hvis vi ikke får det brændt 
af til Sgt. Hans i år (2024) 
 
Trafik: Vi har tidligere plæderet for nedsættelse til 40 km/time. Det ville være en god idé 
igennem Dronningmølle.  
Men i vores område skal være realistiske. Den nuværende 50 km/t ville fungere fint, hvis den 
bliver suppleret med bump, sådan at folk også overholder hastighedsgrænsen.. 
Tage en snak med de andre grundejerforeninger. (Munkerup have, Rødkilde, Stenhøjen, 
Dalhøj).  
 
Pkt. 4) Nedsættelse af udvalg: Vi fastholder de udvalg der er. 
 
Pkt. 4a) Arbejdsdag:  4. maj er der arbejdsdag ved stranden, hvor vi også ser på stien ved 
trappen. 
 
Pkt. 5) Hjemmesiden.  Munkerup.net 
Med hjælp og forslag fra Roger, har vi gjort hjemmesiden søgbar i Google, det viste sig at de 
tiltag vi havde gjort for at have en intern side, havde fået Google til helt at undgå siden. Hvis 
man i dag søger på ”Munkerup Grundejerforening” kommer vi op som nummer 1).  
Hvis man klikker på kortet på forsiden kommer man ind på en Google map, der viser 
foreningens område i gult, der er også link til Google maps den del af stranden vi ejer, er 
markeret, og et andet link hvor stien til stranden fra Skovvænget er markeret. 
Under mødet kom der positiv feedback sådan at hjemmesiden blev rettet til, og man bliver 
mødt af et Velkommen til Munkerup og Hulerøds grundejerforening med en kort 
beskrivelse. Mødereferater er flyttet længere ned på siden 
 
Pkt. 6) Regnskab gennemgået og godkendt af bestyrelsen. 
Vi bør kontakte banken med hensyn til renter. 
Og overveje at skifte bank. 
 
  

https://munkerup.net/


Pkt 7) evt nyt fra div. Udvalg. Trafik/Stranden/Høfterne/Bådelauget 
Se. Pkt 3) Siden sidst 
 
Pkt. 8) Vores Strandareal – hvordan har det klaret vinterens vejr  
 
 Ved den sidste storm reddede vi en båd. Vi bør overveje om vi bør udfase gæstepladserne. 
Det ikke er supergodt at have joller liggende der, stormene bliver hyppigere og 
voldsommere. Det er også et problem at bådvrag, skabt af stormen, ikke bliver fjernet.   
(Se i øvrigt punkt 3) ) 
 
Pkt. 9) Trappen ved Skovvænget 
Vi har inhentet 3 tilbud, naboer til trappen vil få en skrivelse i løbet af foråret, hvorefter 
arbejdet vil gå i gang. 
 
Pkt 10) Vejskilte: Niels var ikke til mødet så vi hans indlæg bliver udsat. 
Der henstilles til at der bliver klippet omkring vejskilte 
 
Pkt. 11) Velkomstfolder (sprunget over) 
 
Pkt. 12) Hvervning af ny tilflyttere (sprunget over) 
 
Pkt. 13) Mærkedage Betina tager sig af dette 
 
14) Evt: 
Risten nede ved stranden blev ikke betalt af dem, der ødelagde den.  
Skal vi ikke bare sløjfe den til arbejdsdagen? Dog skal  den øverste rist beholdes.  
Vi bør sætte en stolpe op midt i vejen sådan man ikke kan køre bil ned til stranden.  (hvis 
man ikke har en stor umbracho nøgle.) 
 
Telt: vi klarer os med det vi har i år, og overvejer at købe et nyt. Teltet egner sig ikke til 
udlejning mere.  
 
 
 
 


